

ALTAI STATE UNIVERSITY OFFERS YOUTH EDUCATION TOURISM PROGRAM

Recognized as successful in Altai State University, Youth Education Tourism Programs provide both individual and organized group trips lasting from 7 to 30 days. The program content focuses primarily on university students who study regional and country studies, geography and biology, as well as those who are interested in Russian culture and Russian language studies. Furthermore, the university offers assistance in logistics and renders scientific-methodological support in conducting practice for students of foreign universities. The university possesses a developed infrastructure of practice bases such as "Lake Krasilovo" and "South-Siberian Botanical Garden." The program has a qualified staff capable of ensuring a high level of program implementation in Russian, English, German, Mongolian and Chinese languages.



CONTACTS:

656049 Russia, Altai region, the city of Barnaul
Altai state university

International Affairs Office
tel: (3852) 29-12-53;
e-mail: oms@email.asu.ru;
tikhobaevaASU@gmail.com

КОНТАКТЫ:

656049 Россия, Алтайский край, г. Барнаул
Алтайский государственный университет

Отдел международных связей:
тел: (3852) 29-12-53;
e-mail: oms@email.asu.ru;
tikhobaevaASU@gmail.com



Головной (базовый) вуз
Университета Шанхайской
Организации Сотрудничества

A head (basic) member of the Shanghai Cooperation Organization University



АЛТАЙСКИЙ
ГОСУДАРСТВЕННЫЙ
УНИВЕРСИТЕТ
предлагает программы
въездного молодежного
образовательного туризма

ALTAI STATE UNIVERSITY
offers Youth Education
Tourism Program

**АЛТАЙСКИЙ ГОСУДАРСТВЕННЫЙ
УНИВЕРСИТЕТ**
предлагает программы въездного
молодежного образовательного
туризма

Программы въездного молодежного образовательного туризма, реализуемые в Алтайском государственном университете предусматривают как индивидуальные так и организованные коллективные поездки продолжительностью от 7 до 30 дней. Содержание программ ориентировано в первую очередь на студентов университетов, обучающихся по направлениям регионоведение и страноведение, география и биология, а также на тех, кто интересуется русской культурой и изучает русский язык. Кроме того, университет предлагает услуги по организации и научно-методическому обеспечению учебных практик для студентов зарубежных университетов, для чего университет располагает базами практик с развитой инфраструктурой «Озеро Красилово» и «Южно-Сибирский ботанический сад» и квалифицированным кадровым потенциалом, способным обеспечить высокий уровень реализации образовательных программы практик на русском, английском, немецком, монгольском и китайском языках.

**Большая ботаническая экспедиция
по Алтаю и Монголии**

Программа разработана и реализуется ведущими специалистами Южно-Сибирского ботанического сада и биологического факультета АлтГУ. Маршрут экспедиции проходит через все высотные пояса Алтайской горной страны и охватывает различные геоботанические районы Алтая и Монголии, что позволяет ее участникам сформировать целостную картину разнообразия растительного мира исследуемого региона. Участники экспедиции примут участие в сборе гербария, получив квалифицированную помощь специалистов-ботаников; познакомятся с условием произрастания реликтовых и эндемичных растений. Для участников экспедиции высококвалифицированными специалистами будут проведены тематические циклы лекций в полевых условиях по следующей проблематике: биологическое разнообразие Южной Сибири и Алтайской горной страны; антропогенная трансформация растительности; процессы опустынивания юго-западной части Алтайского края; биоресурсы и перспективы их сохранения; охрана растительного мира и перспективы развития сети ООПТ и др. Участникам экспедиции будет предоставлена возможность работы в крупнейшем хранилище растений в Сибири (гербарий более 300 тыс. листов, живые коллекции, и др.).

**Extensive botanical expedition along
Altai and Mongolia**

The program has been launched and implemented by the leading specialists of the South-Siberian Botanical Garden and the Faculty of Biology of ASU. The route goes through all altitudinal belts of Altai Mountains and covers a variety of geo-botanical areas of Altai and Mongolia, which allows participants to have a thorough understanding of the flora diversity of the researched region. Expedition participants will take part in the herbarium collection while being assisted by professional botanists, learn about the growing conditions of relict and endemic plants. Highly qualified specialists will conduct series of lectures in field conditions on the following issues: biodiversity of Southern Siberia and Altai mountains, anthropogenic transformation of vegetation, desertification of south-western part of the Altai region, bioresources and prospects for their preservation, flora protection and prospects of specially protected natural areas network development and etc. The expedition participants will be given the opportunity to work in a huge repository of plants in Siberia (herbarium contains more than 300 thousand leaves, living collections, etc.).

